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Geachte heer Staal, 

 
Op grond van artikel 33 van het Reglement van Orde van de gemeenteraad heeft u namens de fractie 
van de VVD een aantal vragen gesteld over de recente ontwikkelingen rond het Hoevelakense Bos.  

 
Vraag 1.  
Wat zijn de gevolgen van de nieuwe situatie voor de haalbaarheid van de ontwikkelingsvisie? 
Kunt u aangeven welke uitgangspunten nog wel en niet meer haalbaar zijn? Welke positie 
neemt GLK op dit punt in? In dit verband hebben wij vernomen dat de plannen om 
Hoevelakense Bos Zuid, (tussen Westerdorpstraat en A1), grond van GLK, open te stellen 
voor het publiek niet worden voortgezet. Kunt u aangeven of dit juist is?  

 
Antwoord: 
De gevolgen voor de aankoop van een groot deel van de gronden langs de Nijkerkerstraat op 
grondgebied van Amersfoort zijn omvangrijk aangezien het een gebied van ongeveer 20 hectare 
beslaat. Dit gebied kan niet meer worden benut als ‘uitbreiding’ van het Hoevelakense Bos. In dit 
gebied zijn diverse voorzieningen opgenomen om invulling te geven aan de Visie Ons Hoevelakense 
Bos en Omgeving. Het gaat hierbij om: 

• Parkeerplaatsen voor recreanten van het Hoevelakense Bos; 

• Hondenuitrenveld; 

• Fietspad in Noord-Zuid richting door het gebied; 

• Wandelroutes; 

• Mogelijke invulling voor ruiterroutes. 
 
We houden vast aan de uitgangspunten die in de Visie zijn opgenomen. We dienen ons te richten op 
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andere gronden aan de oostzijde van het Hoevelakense Bos. Hiervoor zijn inmiddels verkennende 
gesprekken gestart. Het streven is om de bovengenoemde voorzieningen hierin op te nemen.  
GLK is eveneens teleurgesteld in de ontstane situatie. Ze hadden graag verder invulling gegeven aan 
het plan zoals vastgesteld in de Visie.  
Gemeente Nijkerk en GLK voeren op dit moment een herijking uit van de huidige situatie. GLK is nog 
steeds bereid mee te werken aan de invulling van de Visie Ons Hoevelakense Bos en Omgeving. Het 
vraagt echter wel om een invulling van de totale Visie. Hiermee ligt de voorgenomen realisatie van 
deelgebied Zuid, aan de zuidzijde van de Westerdorpsstraat, stil. Op het moment dat een oplossing is 
gevonden voor de invulling van de gehele Visie, kunnen vervolgstappen worden gezet voor de 
concrete uitwerking. 

 
Vraag 2. 
Waarom is de gemeente Amersfoort geen partij geworden bij het convenant? En wat is nu dan 
de rol van de gemeente Amersfoort? 

 
Antwoord: 
De gemeente Amersfoort heeft de Visie altijd gesteund en staat nog steeds achter de Visie op zowel 
bestuurlijk als ambtelijk niveau. Amersfoort is dan ook initieel partij geweest bij het opstellen van het 
convenant. GLK wilde het convenant ondertekenen voordat forse investeringen werden gedaan in de 
realisatie van de Visie, door o.a. het aanleggen van deelgebied Zuid. GLK heeft met het convenant 
bestuurlijk  commitment gezocht bij de gemeente Amersfoort en Nijkerk om met alle drie de partijen 
samen zorg te dragen voor de complete realisatie van de Visie. Amersfoort wilde niet mee 
ondertekenen, vanwege ontbreken van bestuurlijk besluit over de ontwikkeling van projectgebied 
‘Nijkerkerstraat’.  
Door de aankoop van de gronden op Amersfoorts grondgebied is de rol van de gemeente Amersfoort 
beperkter geworden in de verdere uitwerking van de Visie. Hierover worden momenteel op ambtelijk 
niveau gesprekken gevoerd.  
 

Vraag 3.  
Is het college in overleg (geweest) met de eigenaren van de in de visie betrokken gronden die 
geen eigendom zijn van de gemeenten Nijkerk en Amersfoort of GLK? Kunt u aangeven wie 
van de betrokken partijen GLK, gemeente Nijkerk en gemeente Amersfoort welke stappen 
heeft gezet om te verzekeren dat die gronden ingezet konden worden voor het realiseren van 
de ontwikkelingsvisie? 
 

Antwoord: 
Bij de totstandkoming van de Visie is geen zekerheid gevonden in de beschikbaarheid van de 
gronden. De Visie is vastgesteld en hierbij is altijd aangegeven dat de Visie uitgevoerd kan worden, 
mits de grondeigenaren medewerking wensen te verlenen. Nadat de Visie is vastgesteld, zijn de 
concrete gesprekken opgestart met de noodzakelijke partijen. Ten aanzien van de eigendommen op 
grondgebied van Amersfoort, lag de verantwoordelijkheid bij de gemeente Amersfoort. Hier heeft het 
Nijkerks college geen rol, enkel het bestuurlijk afstemmen met college van Amersfoort. 
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Vraag 4. 
In het persbericht van Gemeente Nijkerk in NieuwNieuws.nl (Zie: 
https://nijkerk.nieuws.nl/nieuws/165887/hoevelakense-bosplannen-moeten-opnieuw/) van 13 
april staat: ” De gemeente Nijkerk is de gevolgen in kaart aan het brengen en kijkt naar 
mogelijkheden om alsnog in een passende invulling te voorzien van Visie Ons Hoevelakense 
Bos en Omgeving. Onderdeel hiervan is de recreatieve ruimte rondom het bos te vergroten. 
Daarbij blijven we zoeken naar combinatiemogelijkheden met de opgave van Rijkswaterstaat 
om tot natuur- en boscompensatie te komen voor de reconstructie van Knooppunt 
Hoevelaken.” Kunt u aangeven hoe u dat proces gaat inrichten, inclusief de eventuele rol van 
de raad en de bij de ontwikkelingsvisie betrokken inwoners en stichting(en)? 
 

Antwoord: 
Op dit moment zijn we aan het verkennen welke mogelijkheden we hebben om het grondgebied 
rondom het Hoevelakense Bos te vergroten. Dit is een samenwerking tussen GLK en de gemeente 
Amersfoort en Nijkerk. Wij zijn met enkele grondeigenaren in gesprek om dit te verkennen. Nadere 
stappen dienen door het komende college te worden uitgezet inclusief de verdere informatie aan de 
raad. 
 

Vraag 5. 
Tot nu toe heeft u voor het vergroten van de recreatieve ruimte vooral ingezet op de 
combinatie met natuur- en boscompensatie in verband met de reconstructie van het 
knooppunt Hoevelaken. Is deze combinatie nog realistisch en haalbaar en is de aanpak tot nu 
toe effectief genoeg geweest, nu van de vijftig hectare te compenseren natuur vier hectare is 
gerealiseerd in de gemeente Nijkerk (Wincoop) en vijftien hectare in de gemeente Amersfoort, 
tegen de grens met de gemeente Soest. In hoeverre heeft een rol gespeeld dat de gemeente 
Amersfoort de gronden tegen Soest zelf heeft verworven om de realisatie van natuur daar 
mogelijk te maken? 
 

Antwoord: 
De wens tot het vergroten van de ruimte voor bos en natuur rond en het Hoevelakense bos vloeit 
voort uit de visie Ons Hoevelakense Bos. De realisatie daarvan is gezocht in combinatie met de 
natuurcompensatie in het kader van Knooppunt Hoevelaken, maar ook in combinatie met GLK in het 
zuidelijk deel. De natuurcompensatie in het kader van Knooppunt Hoevelaken is de 
verantwoordelijkheid van Rijkswaterstaat. Daarvoor is gezocht in de omgeving van het Hoevelakense 
bos, maar ook in andere gemeenten en ook op andere locaties in de gemeente Nijkerk. De invulling is 
uiteraard afhankelijk van de medewerking van de grondeigenaren en loopt nog. Als er realistische 
opties zijn om tot uitbreiding van bos en natuur in de omgeving van het Hoevelakense bos te komen, 
blijven wij in contact met RWS om te kijken of er mogelijkheden tot combinatie zijn. Echter, ook zonder 
mogelijkheden tot combinatie met de doelen van RWS bekijken we welke mogelijkheden er zijn om tot 
realisatie van uitbreiding te komen.  
De realisatie van de natuurcompensatie van Amersfoort staat hier los van; deze heeft altijd al in de 
overzichten gestaan van waar RWS mogelijkheden zag voor natuur- en boscompensatie. 
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Vraag 6. 
Kunt u aangeven welke kosten de gemeente tot nu toe in dit project heeft gemaakt, zoals voor 
de inzet van ambtenaren, projectleiders en adviseurs vanaf de start van het ontwerpen van de 
ontwikkelingsvisie? En kunt u aangeven wat het geraamde voorbereidingsbudget voor 2022 is 
en of u verwacht daaraan voldoende te hebben in het licht van de huidige ontwikkelingen? 
 

Antwoord: 
De bestedingen in de afgelopen jaren voor het opstellen van de Visie en het opstellen van het 
uitvoeringsplan bestaan uit de budgetten vanuit Samen aan Zet, diverse ambtenaren en de PL 
voorbereiding ten aanzien van het uitvoeringsplan. Dit staat hieronder per jaar aangegeven.  

Jaartal € Samen aan Zet € Projectleider uitvoeringsplan € Diverse specialisten 

2018 €      400,-  € 5.000,- 

2019 €   3.200,-   

2020 €   8.400,- € 10.000,-  

2021 € 47.000,- € 30.000,- € 5.000,- 

2022  € 12.500,-  

Totaal € 59.000,- € 52.500,- € 10.000,- 

 
Voor de komende jaren 2022-2023 zijn budgetten gereserveerd in het PRMI van €250.000,-. Hiermee 
is voldoende budget beschikbaar om de proceskosten te kunnen dragen. De kosten voor de realisatie 
van de Visie is niet duidelijk. Hier kan pas antwoord op worden gegeven als een nieuw uitvoeringsplan 
is opgesteld. 
 
 
We verwachten u hiermee op de hoogte te hebben gesteld. 

 

Hoogachtend, 

 

Burgemeester en wethouders van Nijkerk, 

de secretaris,         de burgemeester, 

 

 

 

de heer D.J. van Huizen   de heer mr. drs. G.D. Renkema 

 

 

 

 


